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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 9237 din 30.12.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 decembrie 2016, ora 0900 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri, din 

care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

 Domnul Gavriluta Mihai, agent sef de, Postul de Politie Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, MIHAILA NECULAI. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 598 din 22.12.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30  

decembrie 2016, ora 0900, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului 

bugetar, pentru anul financiar 2016. 

2. Interpelari si raspunsuri. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2016. 

 - Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a 

exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 
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raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2016. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2016. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2016. 

 

 DISCUTII:  
 

Domnul primar spune ca la capitolul incasari, fata de anul precedent stam mai bine, dar se putea 

si mai bine. 

Domnul consilier Nicu Doru, considera ca, pentru marirea coeficientului de incasari, 

compartimentul contabilitatate, prin angajatii pe care-i are, ar trebui sa faca instiintari care sa fie 

transmise datornicilor. 

Domnul consilier Morariu Ionel, arata faptul ca persista obisnuinta unor familii, care de ani de 

zile nu au platit impozitul datorat.Ar trebui luate niste masuri concrete. 

Domnul primar le raspunde ca angajatii le-au transmis instiintari, iar unde sunt datornici 

salariati sau pensionari, s-au intocmit dosare de popriri.Pe segmnetul beneficiarilor Legii nr.416/2001 

nu sunt probleme, in sensul ca au inteles ca e obligatia lor sa-si achite taxele si impozitele. 

Domnul consilier Nantu Costel, spune ca la datornici nu ar trebui sa li se elibereze adeverinte. 

Domnul primar, raspunde ca refuzul de a elibera o adeverinta, este contrar legii. 

Domnul consilier Zaharia Petrea, propune ca terenul mostenire sa fie trecut la registrul agricol 

pe numele fiecarui mostenitor. 

Domnul primar spune ca nu se poate trece terenul doar cu declaratia omului, trebuie acte 

notariale. 

Domnul viceprimar intreaba daca arendasii nu i-ar putea constrange sa-si plateasca datoriile 

inainte de a le da arenda cuvenita. 

Domnul consilier Robac Florin spune ca nu este legal sa-i opresti datoria care o are catre 

primarie. 

Domnul primar face precizarea ca, in momentul in care proprietarul isi instraineaza bunurile, 

este obligat sa-si plateasca toate taxele, altfel nu i se poate elibera certificatul fiscal. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2016. 

  
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

   2. Interpelari si raspunsuri. 

 2.1. Domnul primar prezinta o informare cu privire la fenomenul infractional de pe raza comunei 

Rebricea, care in ultimul timp a luat amploare.In localitatea Tufestii de Jos, un grup de tineri, a lui 

Arnautu si Ciuraru, stau in fata magazinului la Benchea, iar cand vin batranii la cumparaturi, acestia se 
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aseaza in usa, obturand accesul, iar uneori le adreseaza vorbe vulgare.Am luat legatura si cu firma de 

paza sa treaca mai des in localitate pentru a fi monitorizati. 

 2.2. Domnul primar ii informeaza pe domnii consilieri ca anul acesta, la festivalul Datini si 

obiceiuri, care a avut loc la Draxeni au fost putine formatii, au lipsit din satele Tufestii de Jos, Bolati, 

Ratesu-Cuzei si Tatomiresti.In acest ritm se pierde traditia. 

 2.3. Domnul viceprimar aduce la cunostinta cazul Soreanu Liviu, care are un comportament 

agresiv cu membrii comunitatii.De pe 24 decembrie si pana in prezent a provocat mai multe scandaluri. 

       Domnul primar precizeaza ca spatiul de la Caminul cultural a fost inchiriat pentru o cumatrie 

si imediat am si fost sunat de sus-numitul pentru a-i da informatii cu privire la activitatea din camin.Din 

informatiile pe care le am, stiu ca baiatul cel mare a numitului Soreanu Liviu, a agresat-o fizic pe 

Zaharia Iasmina.Evenimentele iau amploare si comunitatea este revoltata.Sper sa nu inchida calea de 

acces.In iunie am semnat cu el un proces verbal si l-am avertizat ca strada secundara este trecuta in 

inventarul domeniului public.Ca si acte de proprietate, pe care le-a prezentat, are un Antecontract de 

vanzare cumparare, act incorect, deoarece vanzatorul ii transmite suprafata de 10.000 mp intravilan si 

in realitatea el are 3700 mp. teren. 

       Domnul agent sef Gavriluta Mihai spune ca a fost citat la Postul de Politie si a fost sanctionat 

contraventional pentru faptele savarsite in perioada 24-30 decembrie 2016. 

 2.4. Domnul consilier Nantu Costel il informeaza pe domnul viceprimar ca stalpii cu parazapezi 

care au fost amplasati pe drumul catre Bolati au cazut si il roaga sa trimita o echipa pentru a remedia 

situatia. 

      Domnul viceprimar spune ca in momentul in care au fost amplasati pamantul era inghetat, 

acum ca temperaturile au crescut, s-a dezghetat si au cazut, dar ca va rezolva problema in cursul zilei de 

azi. 

 2.5. Domnul consilier Nantu Costel isi arata nemultumirea fata de arendasi.In momentul in care 

tractorul ara o suprafata de teren delimitata de un drum, acestia traverseaza drumul si pamantul de pe 

tractoare(plug si roti) acopera piatra, asfel toate drumurile se strica. 

        Domnul viceprimar spune ca vor fi convocati toti arendasii de pe raza comunei si vor fi 

informati sa nu mai intoarca tractorul pe drum sau sa-l are, asa cum s-a intamplat si in alti ani, drept 

dovada e drumul de exploatatie de deasupra livezii, care s-a ingustat foarte mult. 

 2.6. Domnul primar multumeste tuturor consilierilor locali pentru colaborarea din timpul anului si 

spera ca anul 2017 sa fie un an mai bun pentru toata lumea.   

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 31 ianuarie 2017, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Mihaila Neculai                                                 p. Onu Alina – Elena  


